
Bijlage 2 

 

Onderwerp: ontwikkelingen A4 (GewoonLokaal) behorende bij raadsmededeling BM2003896. 

 

GewoonLokaal: 

 

“Er is ook iets dat we naar mening van Gewoon Lokaal! zeker niet moeten doen en dat is ons laten 

verleiden door mogelijkheden van snel geld. De komende jaren komen vele ontwikkelingen op onze 

regio af. De vervoersas van de A4 komt steeds meer in beeld als ontwikkelas voor bedrijven. Dat kan 

goed zijn voor de lokale werkgelegenheid, voor de economische motor van de stad en voor de 

duurzame ontwikkeling van onze bedrijvigheid. Dat betekent wel dat we ons bij ieder plan de vraag 

moeten stellen of de drie poten van de gouden driehoek mens, planeet en economie even lang zijn. En 

als dat niet het geval is, dat we dan de moed durven te hebben om ‘ nee’ te zeggen ook al kan het ons 

op korte termijn veel geld opleveren.” 

 

Beantwoording: 

 

Hoewel er geen concrete vraag is gesteld of verzoek is gedaan, willen we naar aanleiding van 

inhoudelijk reageren. De A4 is namelijk als “Noord-Zuid Corridor” een van de vier focusgebieden 

die door Regio West-Brabant (RWB) en provincie zijn benoemd als basis voor de nieuwe 

Samenwerkingsagenda Mobiliteit tussen beide partijen. De drie andere focusgebieden zijn 

“Internationale knoop Breda”, “Stedenrij” en “Vitaal platteland”. Ook die laatste is relevant voor 

onze gemeente. Deze agenda is economisch gefundeerd en heeft als redeneerlijn “het versterken 

van ons [economisch] vestigingsklimaat en mobiliteit moet hier aan bijdragen”. 

 

De Samenwerkingsagenda wordt momenteel uitgewerkt en in september aan de colleges van de 

regiogemeenten voorgelegd ter besluitvorming, in opmaat naar bestuurlijke vaststelling in 

december. De gemeente Steenbergen is hierbij betrokken en levert input. Dat doen we ook voor 

de door GewoonLokaal genoemde aandachtspunten en vragen bijvoorbeeld om aandacht voor 

onderwerpen als duurzaamheid en energietransitie, juist in de relatie met deze A4-corridor en de 

daarmee verbonden ontwikkelingen in bv. de agrofoodsector en de ontwikkelingen in logistiek en 

mobiliteit. We doen het ook omdat deze Samenwerkingsagenda tevens de basis gaat vormen 

voor de nieuwe provinciale subsidieregeling voor de Gebiedsgerichte Aanpak (GGA), als opvolger 

van het RUP. Deze subsidieregeling is ook relevant voor onze gemeente. 


